





---

**Part E Other Information** (Must complete in English. Please provide information which may be helpful to your application, such as school's recommendation letter, reasons for application, career aspiration, personal strengths, hobbies and interests, voluntary services, etc. Use separate sheet if necessary.)

**其他資料** (必須以英文填寫。請提供你認為對入學申請有幫助之資料，例如學校推薦信，申請原因，對將來事業之期望，個人強項，嗜好及興趣，志願工作等，必要時可另紙書寫。)


---

**Part F Declaration 聲明** (Please do not delete any item of this part 請勿刪去任何文字)

1. I declare that the information given above in support of my application is accurate and complete to the best of my knowledge. I understand that such information will be used as a basis for selection for admission to the undergraduate programmes and other related or relevant purposes and that any misrepresentation will disqualify my application for admission and enrolment in UIC.

本人謹此聲明在本申請表及附件中填報之資料均屬正確及完備。本人呈交之資料將用作 UIC 本科課程入學甄選及其他有關用途。倘填報之資料失實，本人之入學及修業資格將被取消。

2. I authorise UIC to use my data to carry out checks on multiple applications and records of previous studies in various institutions/schools.

本人授權 UIC 使用申請表內之資料，核對本人有否在同一年度重複申請入學，並審核本人在各院校就讀之記錄。

3. I understand that, upon successful outcome of my application, the relevant data will become a part of my student record and may be used for all purposes relating to my study in accordance with the procedures of the institution concerned.

本人獲取錄後，有關之資料將轉存學生記錄檔案，校方可使用本人之資料處理一切與學習有關事宜。

Signature

簽署

Date

日期

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_